
Protokoll fra styremøte 04.11.2024 kl 10.00, Hornemansgården 

 

Til stede: Marie, Leif Roger, Jan, Kirsten, Ståle, Terje 

Forfall: Fridtjof 

1. Protokoll fra styremøtet 7.oktober, referat fra medlemsmøtet 23.oktober.  
- Ingen merknader Gl protokoll og referat. Tilbakemeldingene på Rita 

OJerviks orientering om ski VM 2025 var også gode. 
 

2. Innkommende post 
- Takk fra Roar Molden for oppmerksomhet på hans 90-årsdag.  
- MoJaJ reklame for penner fra Pens, ikke aktuelt.  
- Saken om pensjonsberegning fra Statens Pensjonskasse ved overgang 

Gl Telenors Pensjonskasse er undersøkt og avsluJet, medlemmet 
orienteres. 

 
3. Økonomi 

- Jan redegjorde for status for oss. Økonomien ser bra ut og 
orienteringen taJ Gl eJerretning. 

 
4. Reiseliv 

- På turen Gl KrisGansund i februar 2025 er det 27 påmeldte og Marie 
sender navneliste Gl Vega.  

- Jan og Kirsten deltar på høsJakkefest med Vega 5.november.  
- Kirsten har undersøkt liJ om aktuelle reiser i 2025, men det er lite som 

er klart av turer ennå. 
- Tilbud på besøk på HurGgruta på fredag 8.november er sendt Gl alle 

medlemmer men vi vet ikke noe om interessen. Noen fra styret regner 
med å være Gl stede. 

 
5. Resten av høsten 

- Underholdning på medlemsmøtet 27.november v/ Arve H. Grytbak.  
- Marie orienterte om julelunsjen den 11.desember og styrets oppgaver 

Gl arrangementet ble giJ. Styret møter ca 1 t før start. Pr. nå er ca. 40 
påmeldt.  

- Det er reservert 20 billeJer Gl NyJårskonserten i olavshallen 11. 
januar 2025. Marie sender ut plakat med betalingsfrist 25. november. 



- Det er reservert 15 billeJer Gl «Drontheim» på Trøndelag Teater 11. 
februar 2025. Marie sender ut informasjon. Betalingsfrist seJes Gl 20. 
desember 2024.  

 
6. AkGviteter neste år 

- Årsmøte er saJ Gl 29. januar med påfølgende styremøte 3. februar. 
- Valgkomiteen har arbeidet og har kommet med et forslag Gl løsning Gl 

sammensetning av styret for 2025. DeJe blir lagt fram senere. 
- Medlemsmøtet i februar 2025 flyJes Gl onsdag 12 februar kl 14. Marie 

kontakter Frode Stølan. 
- Øvrige akGviteter ble diskutert, Leif Roger og Marie jobber videre med 

aktuelle forslag. 
 
 

7. NyJ fra landsstyret 
Landsmøtet 2025 skal vedta nyJ handlingsprogram.  
- Ev forslag Gl nyJ handlingsprogram vil bli taJ opp på neste styremøte. 

Styret bes lese gjennom eksisterende handlingsprogram – utsendt fra 
landsstyret i går. 

 
8. NyJ fra PFO 

Marie har vært på ledermøtet i PFO. Det er ca. 80 lag i PFO men bare 
halvparten var representert. PFOs årsmøte 2025 er saJ Gl 2. april. 
KonGngenten vil igjen bli foreslåJ hevet.  
 

9. Eventuelt 
1 nyJ medlem - Lillian Strand - siden forrige styremøte. Strategi for 
verving ble diskutert. 
 
Møtet avsluJet kl 14.20 
 
Terje Israelsen 


